
Kraków, dnia 20 lutego 2024 r. 

PROTOKÓŁ Nr 2/2024 
Komisji   Infrastruktury  Rady   Dzielnicy XII 

z dnia 20 lutego 2024 r. godz. 18.30  
 

Miejsce: siedziba Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim, ul. Kurczaba 3, tryb 
stacjonarny. 
 
Ad. 1 
Posiedzeniu komisji przewodniczy – Przewodniczący Komisji Dariusz Miksiewicz, 
który otwiera posiedzenie Komisji o godz. 18:30. Prowadzący po sprawdzeniu listy 
obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do 
podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć przedstawił porządek obrad. 
 
Porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z I posiedzenia Komisji. 
3. Rozpatrzenie korespondencji. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Oświadczenia i komunikaty. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu porządku obrad. 
W związku z powyższym prowadzący posiedzenie stwierdził przyjęcie 
proponowanego porządku. 
 
Ad. 2 Przyjęcie protokołu z I posiedzenia Komisji. 
Prowadzący obrady poinformował, że nie zgłoszono żadnych wniosków ani uwag do 
protokołu z 1 posiedzenia Komisji, które odbyło się 30 stycznia 2024 r., co jest 
równoznaczne z jego przyjęciem. 
  
Ad. 3 Rozpatrzenie korespondencji. 
3.1 Przewodniczący zreferował: pisma ZZM z dnia 4 i 11 grudnia 2023 r. dot. odbioru 
robót, pisma Radnych Dzielnicy dot. odśnieżania chodników i dróg 3.3, pismo 
mieszkańca z 23.01.2024 r. dot. czyszczenia chodnika na oś. Złocień, pismo ZZM znak 
IU.502.69.23.KZ dot. remontu chodnika przy ul. Teligi 8, pisma ZZM i Lidl sp. z o.o. sp. 
k. znak: IU.502.198.23.KZ dot. naprawy chodnika przy ul. Telimeny, pismo SP nr 111 z 
27.11.2023 r. dot. remontu chodnika – po dyskusji, przyjęto udzielone informacje do 
wiadomości.  
 
3.2 Przewodniczący zreferował pismo mieszkańca z 10.01.2024 r. dot. budowy 
chodnika od ul. Karpackiej do ul. Solarzy – po dyskusji, ustalono, że Przewodniczący 
Komisji skontaktuje się z wnioskodawcą w celu ustalenia dokładnego zakresu 
merytorycznego pisma. 
 
3.3 Przewodniczący zreferował pismo ZDMK znak DW.5300.12.14.2023 dot. naprawy 

oświetlenia przy ul. Aleksandry 3, pismo ZBK znak TT.31-430-1437/22 dot. oświetlenia 



przy ul. Kurczaba 2, pismo ZDMK znak DW.455.12.16.2023 dot. oświetlenia przejścia dla 

pieszych przy ul. Mała Góra, pismo ZDMK z 22.01.2024 r. dot. oświetlenia przy ul. 

Laskowej, pismo ZDMK znak DW.455.12.10.2023 dot. przejść dla pieszych przy ul. 

Aleksandry i Kosocickiej – po dyskusji, przyjęto udzielone informacje do wiadomości.  
 

3.4 Przewodniczący zreferował pismo ZDMK znak IR-02.7223.2022.2023 dot. przejść 
dla pieszych na ul. Bieżanowskiej i Telimeny – po dyskusji ustalono, że Komisja 
skieruje pismo do ZDMK z wnioskiem o wskazanie innej lokalizacji przejścia dla 
pieszych przy ul. Telimeny.  
 
3.5 Przewodniczący zreferował pismo ZDMK znak DW.455.12.14.2023 dot. 
przebudowy mostu na ul. Rakuś, pismo ZDMK znak DW.455.12.12.2023 dot. budowy 
parkingów P&R przy ul. Rakuś i Lipowskiego, pismo ZDMK znak DW.455.12.15.2023 
dot. ekranów akustycznych przy autostradzie A4 – po dyskusji, przyjęto udzielone 
informacje do wiadomości. 
 
3.6. Przewodniczący zreferował pismo z 3.01.2024 r. dot. opinii do projektu 

przebudowy drogi gminnej (ul. ks. Ściegiennego) oraz budowy kładki pieszej i 

utwardzenia terenu – po dyskusji, Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt i zobowiązała przewodniczącego do przygotowania projektu uchwały w tej 

sprawie na sesję Rady Dzielnicy. 

 

3.7 Przewodniczący zreferował pismo z 30.01.2024 r. dot. opinii do projektu rozbudowy 

ul. Podmiłów – po dyskusji, Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt i 

zobowiązała przewodniczącego do przygotowania projektu uchwały w tej sprawie na 

sesję Rady Dzielnicy. 

 

3.8 Przewodniczący zreferował pisma mieszkańców i Radnych Dzielnicy dot. zmian MPK 

w zakresie linii 125, pismo WMIR znak IR-02.7223.1651.2023 dot. progów zwalniających 

na ul. Na Wrzosach, pismo MIR znak IR-01-3.7223.82.2023 dot. budowy sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu ul. Teligi, Kurczaba i Ściegiennego, pismo WMIR znak IR-

02.7223.1985.2023 dot. lokalizacji progów zwalniających na ul. Domagały, pismo WMIR 

znak IR-02.7223.887.2023(4) dot. rozszerzenia strefy zamieszkania na ul. Agatowej, 
pismo ZDMK z 28.11.2023 r. dot. spotkania ws. zakazu postoju na ul. Schweitzera – 
po dyskusji, w związku z tym, że zakres merytoryczny przedmiotowych pism dot. 
Komisji ds. Organizacji Ruchu i Transportu Publicznego – Komisja postanowiła 
przekazać przedmiotowe pisma do Komisji ds. Organizacji Ruchu i Transportu 
Publicznego. 
 
3.9 Przewodniczący zreferował pismo mieszkańca z 21.12.2023 r. dot. zgłoszenia 
budynku mieszkalnego do programu BIS oraz pismo WMK znak IT 410.16.2024, 
pismo PKP znak IZ06DG.514.1.2022.KM.17 dot. czyszczenia przepustu pod torami 
kolejowymi przy ul. Udzieli, pismo z 24.11.2023 r. dot. studzienki odpływowej na 
parkingu przy ul. Teligi 14 – po dyskusji, przyjęto udzielone informacje do wiadomości. 
 



3.10 Przewodniczący zreferował pismo mieszkańca z 16.01.2024 r. dot. 
najważniejszych problemów Dzielnicy – po dyskusji, ustalono, że Przewodniczący 
Komisji przygotuje stosowną odpowiedź na pismo mieszkańca. 
 
3.11 Przewodniczący zreferował pisma mieszkańca z 22.01.2024 r. dot. problemów 
mieszkańców przy ul. Stolarzy – po dyskusji, ustalono, że Przewodniczący Komisji 
przygotuje stosowną odpowiedź na pismo mieszkańca oraz, że pismo mieszkańca 
zostanie przekazane do ZDMK. 
 
3.12 Przewodniczący zreferował pismo mieszkańca z 2.01.2024 r. dot. mostków nad 
Drwiną z ul. Czechowicza i Marzanny – po dyskusji, Komisja ustaliła potrzebę podjęcia 
uchwały zobowiązującej Prezydenta Miasta Krakowa do podjęcia wszelkich działań 
mających doprowadzić do remontu przedmiotowych mostków oraz zobowiązała 
Przewodniczącego Komisji do przygotowania projektu uchwały w tej sprawie na sesję 
Rady Dzielnicy. 

4. Sprawy bieżące. 
Nie odnotowano spraw bieżących. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 
- Barbara Leśniak wskazała na potrzebę wprowadzenia zakazu wjazdu samochodów 
na deptak główny przy ul. Ćwiklińskiej oraz potrzebę dokonania przeglądu ul. 
Telimeny przy przedszkolu nr 180 i liceum nr 25. 
- Marek Węgrzyn wskazał, że na przeglądzie technicznym szkoły podstawowej nr 20 
na Złocieniu, dyrektor szkoły informowała go, że do terenu szkoły przylega teren 
który szkoła chciałaby zagospodarować, dyrektor szkoły ma przekazać szczegóły w tej 
sprawie. 
- Marcin Lenda wskazał na potrzebę zgłoszenia do gwarancji remontu chodnika przy 
ul. Popiełuszki oraz potrzebę remontu chodników przy ul. Teligi między blokami nr 30 
i 32. 
- przewodniczący ogłosił, że następne posiedzenie Komisji odbędzie się dnia 19 marca 
br. o godz. 18:30. 
 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o 
godz. 19.55. 

 

Protokołował:  
Michał Kruk 

        

Przewodniczący Komisji 
Dariusz Miksiewicz 

 



 

 


